

Berita Manmin

NO. 30 26 NOVEMBER 2023

“Memberikan kesyukuran dan kemuliaan kepada Tuhan dengan harapan masuk ke Yerusalem Baru!”

Ibadat Sambutan dan Persembahan Ulang Tahun ke-41 Gereja Pusat Manmin



Pada 8 Oktober 2023, Gereja Pusat Manmin meraikan ulang tahunnya yang ke-41 dan memberikan kesyukuran dan kemuliaan kepada Tuhan Yang Maha Setia yang telah memimpin dan bersama kita selama 41 tahun yang lalu.

Dalam ibadat pagi Ahad, Pemangku Pastor Kanan Soojin Lee menyampaikan khutbah yang bertajuk “Tuhan Bapa Kita” berdasarkan 1 Yohanes 4:16. Pada

sebelah petang, kita mempersembahkan ibadat ulang tahun gereja yang ke-41 dan persembahan sambutan diadakan. Ucapan tahniah diterima daripada pelbagai negara termasuk Amerika Syarikat, Israel, Kanada, Switzerland, Rusia, Moldova, Kenya, Ukraine, Latvia, Peru, Bangladesh, dan Sri Lanka.

Ibadat dan persembahan sambutan disiarkan secara langsung melalui GCN

TV dan YouTube, dan diinterpretasikan secara serentak ke dalam lapan bahasa: Inggeris, Cina, Jepun, Sepanyol, Rusia, Perancis, Mongolia, dan Vietnam.

Semasa ibadat sambutan, Pemangku Pastor Kanan Soojin Lee menyampaikan khutbah yang bertajuk ‘Yerusalem Baru’ (Wahyu 21:10-11). Beliau berkata dalam khutbah beliau, “Marilah kita mengingat dalam hati kita tentang rahmat yang

telah diberikan oleh Tuhan kepada kita di Gereja Pusat Manmin sehingga hari ini. Untuk masuk ke Yerusalem Baru, kita mesti menghasilkan buah untuk membalas rahmat itu, iaitu kita mesti mara seperti buah yang indah yang layak untuk masuk ke Yerusalem Baru di syurga.”

Di bawah tema ‘SYURGA’ (Tempat yang saya impikan),

persembahan sambutan dihoskan dan diadakan oleh Jawatankuasa Seni Persembahan. Dalam persembahan itu, kita memberikan kesyukuran dan kemuliaan kepada Tuhan yang telah memimpin kita sehingga ulang tahun gereja yang ke-41 dengan harapan untuk masuk ke Kota Yerusalem Baru.

Acara ulang tahun tersebut diadakan di Gereja Manmin Daejeon.

Ramai anggota di Gereja Manmin Daejeon menyediakan makanan yang berlimpah-limpah sebagai penkek, kek beras, ayam lidi, twist, tteokbokki, buah-buahan dan aiskrim. Semua ini disediakan dengan penuh kasih dan ketulusan serta bergembira dalam sambutan ulang tahun Gereja Pusat Manmin dengan sukacita dan kesyukuran.

MISI DUNIA

Buah-buah injil lahir di Amerika Latin melalui pelbagai pelayanannya

Pastor David Jeongyeon Jang (Pengerusi Gereja Kesucian Bersatu Yesus Kristus, Amerika Latin)



Pastor Kanan Jaerock Lee memimpin Perhimpunan Besar Berkat Korea Argentina dan Seminar Pastor Tempatan pada tahun 1996. Sejak itu, beliau memberitakan Tuhan Yang Maha Hidup dan Tuhan Yesus Kristus di Amerika Tengah dan Selatan melalui manifestasi keajaiban, mukjizat, dan perkara luar

biasa dengan mengadakan perhimpunan besar di Honduras dan Peru.

Kami secara terus-menerus menyediakan firman kehidupan dan manifestasi kerja kuasa melalui pelayanannya penyiaran dan buku. Kami membantu banyak orang Kristian di Amerika Tengah dan Selatan untuk bertumbuh dalam roh.

Di Colombia, ramai orang menonton khutbah Pastor Kanan melalui Enlace TV lalu mendaftarkan diri sebagai anggota Manmin. Oleh itu, pada bulan Januari 2012 Gereja Manmin Colombia ditubuhkan. Sejak itu, saya telah melaksanakan pelayanannya Tuhan Yesus bersama dengan banyak gereja cawangan dan bersekutu di Amerika Tengah dan Selatan.

Hal ini dapat terjadi kerana khutbah Pastor Kanan disiarkan melalui Enlace TV dan justeru itu meletakkan asas baginya. Kini, khutbah Pemangku Pastor Kanan Soojin Lee disiarkan dua kali dalam seminggu menerusi Enlace TV dan mendapat sambutan yang sangat baik daripada ramai penonton yang berbahasa Sepanyol di seluruh dunia.

Secara khususnya, ibadat dan Perjumpaan Doa Daniel mengikut masa nyata disiarkan secara langsung melalui YouTube dan ia merupakan platform yang cekap untuk menyebarkan injil kesucian dan kerja berkuasa kepada ramai orang yang berbahasa Sepanyol di seluruh dunia

termasuk Amerika Tengah dan Selatan. Pada masa ini, terdapat lima gereja cawangan di Colombia, lima di Peru, empat di Venezuela, tiga di Mexico, satu di Honduras dan satu di Ecuador. Terdapat juga banyak gereja rumah di Sepanyol, Amerika Syarikat, Kanada, El Salvador, Costa Rica, Bolivia, Brazil dan Chile mengambil bahagian dalam ibadat dan Perjumpaan Doa Daniel mengikut masa nyata.

Selain itu, kami menyebarkan injil kesucian melalui siaran radio kepada ramai orang yang dahaga akan kebenaran. Beberapa anggota Manmin tempatan menawarkan diri untuk menghubungi stesen radio di kawasan kediaman mereka lalu khutbah Pastor Kanan disiarkan di banyak tempat. Kami merancang untuk melakukan pelayanannya kami melalui siaran radio di lebih banyak negara.

Dalam pelayanannya media di Amerika Tengah dan Selatan, perjumpaan kesembuhan sapu tangan juga diadakan di banyak tempat. Apabila saya memimpin perjumpaan kesembuhan sapu tangan di seluruh Amerika Tengah dan Selatan dan berdoa untuk orang sakit dengan sapu tangan kuasa (Kisah Rasul-rasul 19:11-12) yang telah didoakan oleh Pastor Kanan, ramai orang sembuh daripada penyakit mereka dan menerima penyelesaian bagi banyak masalah hidup mereka. Dalam seminar-seminar pastor yang saya pimpin, ramai pastor kagum akan injil kesucian dan mengakui nilai dan keperluannya.

Ringkasnya, injil kesucian dan manifestasi kuasa Tuhan melalui doa dengan sapu tangan membuatkan ramai orang sembuh daripada penyakit mereka dan masalah mereka mempunyai kerinduan untuk disucikan dan mengalami perubahan dalam kehidupan rohani mereka. Saya memberikan kesyukuran dan kemuliaan kepada Tuhan Trinitas yang ingin menyelamatkan semua manusia dan mengesahkan injil dengan mukjizat dan keajaiban serta akan dimuliakan antara bangsa-bangsa melalui pelayanannya Manmin.



Oleh Pastor Kanan Dr. Jaerock Lee

Perkara-perkara Badani dan Perkara-perkara Roh

“Orang yang hidup menurut kehendak tabiat manusia, fikiran mereka dikuasai oleh tabiat manusia. Orang yang hidup menurut kehendak Roh Allah, fikiran mereka dikuasai oleh Roh Allah. Jika fikiran kamu dikuasai oleh tabiat manusia, hal itu mengakibatkan kematian. Tetapi jika fikiran kamu dikuasai oleh Roh Allah, Allah akan mengurniakan kamu hidup dan kedamaian.” (Roma 8:5-6).

Istilah ‘perkara-perkara badani’ merujuk kepada unsur-unsur dusta individu yang tidak dimanifestasikan secara lahiriah tetapi mempunyai potensi untuk dinyatakan dalam tindakan. Perkara-perkara Roh merujuk kepada segala yang dilakukan melalui Roh Kudus di dalam hati anda.

Seerti yang dinyatakan dalam 1 Yohanes 1:5, Tuhan ialah Cahaya dan pada-Nya tidak ada kegelapan sama sekali. Sejauh mana kita menyingkirkan lebih banyak kegelapan dan masuk lebih dalam ke dalam Cahaya, semakin kita dapat menerima kasih dan berkat Tuhan. Untuk masuk ke dalam Cahaya, kita perlu menyemak pemikiran terlebih dahulu. Hal ini kerana kita akan melakukan dosa dan akhirnya mendapat kematian jika fikiran kita dikuasai oleh tabiat manusia (Roma 8:7).

Oleh itu, sekarang marilah kita mendalami cara untuk menyingkirkan pemikiran badani dan memperoleh kehidupan dan kedamaian yang kekal dengan mempunyai pemikiran rohani.

1. Membezakan antara Perkara-perkara Badani dan Perkara-perkara Roh

Roma 8:5 menyatakan, “Orang yang hidup menurut tabiat manusia, fikiran mereka dikuasai oleh tabiat manusia. Orang yang hidup menurut kehendak Roh Allah, fikiran mereka dikuasai oleh Roh Allah.” Perkara-perkara badani merujuk kepada sifat berdosa seseorang yang digabungkan dengan tubuh fizikal.

Selepas pelanggaran Adam, semua keturunannya mewarisi sifat berdosa dan dilahirkan dengan dosa, yang dipanggil ‘dosa asal’. Terdapat juga ‘dosa yang dilakukan sendiri’ iaitu jenis dosa yang dilakukan oleh manusia melalui pengaruh dan hasutan Iblis semasa mereka hidup di dunia ini. Dosa sebegini menyebabkan kebenaran mengalir keluar daripada tubuh seseorang. Apabila tubuh bergabung dengan sifat-sifat berdosa yang datang melalui Iblis, ia dipanggil ‘badani’.

Mengenai ‘badani’, Rasul Paulus berkata dalam Roma 7:18-25, “Aku tahu bahawa tidak ada sesuatu pun yang baik dalam diriku, ataupun dalam tabiatku...walaupun ada padaku keinginan untuk berbuat baik, tetapi aku tidak dapat melakukannya...Beginilah keadaanku: aku mentaati hukum Allah dengan akal budi sahaja, sedangkan tabiatku sebagai manusia mengikut hukum dosa.” Seperti yang dikatakannya, jika kita tidak mengikut hukum Tuhan sebaliknya mengikut

hukum dosa dengan badani kita, hal ini bermaksud kita tidak mentaati hukum Tuhan, dan akibatnya ialah jatuh ke dalam kematian kekal di neraka.

Seterusnya, ‘perkara-perkara badani’ merujuk kepada unsur-unsur dusta individu yang tidak muncul secara zahir tetapi berpotensi untuk dinyatakan dalam tindakan. Ia meliputi segala perkara yang kotor yang tersembunyi di dalam hati seperti benci, dusta, zina dan keangkuhan. Orang di dunia ini tidak menganggap sifat-sifat dosa yang tersembunyi di dalam hati sebagai dosa.

Namun begitu, Tuhan melihat hati dalaman manusia. Walaupun mereka tidak melakukan dosa dalam bentuk perbuatan, Tuhan menganggap mereka berdosa jika mereka mempunyai sifat-sifat berdosa di dalam hati mereka. Katakan seseorang penuh kebencian dalam hatinya tetapi dia berpura-pura tidak mempunyai kebencian. Oleh itu, dia melakukan dosa kemunafikan dan dosa kebencian. Kedua-duanya merupakan dosa besar di hadapan Tuhan.

Apabila ‘perkara-perkara badani’ muncul dalam tindakan-tindakan khusus dan nyata, kita panggil tindakan sedemikian ‘kerja badani’ atau ‘perbuatan badani’. Galatia 5:19-21 menyatakan, “Keinginan tabiat manusia nyata dalam semua perbuatan cabul, lucah, dan tidak senonoh; dalam penyembahan berhala dan penggunaan ilmu sihir. Orang bermusuhan dan berkelahi; mereka cemburu, lekas marah, dan mementingkan diri sendiri. Mereka berpecah dan berpihak-pihak, mereka iri hati, suka mabuk, berpesta liar, dan sebagainya. Aku memperingatkan kamu sekarang sebagaimana aku telah memperingatkan kamu dahulu: Orang yang melakukan perbuatan-perbuatan itu tidak akan menikmati Pemerintahan Allah.”

‘Tabiat manusia’ dalam Alkitab merujuk kepada semua perkara yang rapuh, berubah-ubah, rosak, najis, dan kotor. Tubuh, tabiat manusia, dan semua yang anda lihat merupakan badani. Jika seseorang mempunyai perkara-perkara badani dan perbuatan badani, hal ini bermaksud dia hidup dalam kegelapan. Oleh itu, dia terpaksa berada di bawah kawalan Si Jahat dan Iblis yang mempunyai autoriti atas kegelapan. Dia terpaksa berada dalam autoriti kematian, kecuali jika dia keluar daripada kegelapan dan masuk ke dalam Cahaya. Oleh itu, dia mungkin menghadapi kesukaran dalam perniagaan dan di tempat kerjanya, dia mungkin sakit, atau berhadapan

dengan ujian.

Jadi, apakah roh? 'Roh' ialah sesuatu yang tidak berubah-ubah, kekal, bersih, dan sempurna. Ia sendiri merupakan kebenaran dan kehidupan. Oleh itu, roh merupakan kepunyaan Tuhan. Apabila Roh Kudus masuk ke dalam hati kita, Dia melahirkan roh di dalam diri kita (Yohanes 3:6) dan kita dapat menghasilkan buah-buah Roh Kudus satu demi satu (Galatia 5:22-23). Oleh itu, buah-buah Roh Kudus merupakan kriteria pengukur untuk menilai sejauh mana kita telah memupuk hati kita kepada roh.

Seterusnya, perkara-perkara Roh merujuk kepada semua yang anda lakukan dengan Roh Kudus yang tinggal di dalam diri anda. Berbuat baik di hadapan Tuhan seperti doa, penginjilan, kerja kebajikan, perbuatan baik, dan kerja sukarela semuanya termasuk dalam perkara-perkara Roh. Oleh itu, apabila anda menghasilkan lebih banyak buah Roh Kudus, anda akan lebih memikirkan perkara-perkara Roh dan akhirnya mencapai kehidupan kekal dan damai.

Sama ada seseorang mengikut badani atau Roh, hal ini dapat dilihat melalui perbuatan. Katakan seseorang menampar pipi kanan anda tanpa sebab. Jika anda mengikut Roh, anda mungkin memalingkan pipi kiri anda kepadanya dengan memikirkan kasih penyaliban Tuhan Yesus. Anda mungkin berdoa untuk orang yang menganiayai dan membenci anda. Anda mungkin tidak berasa sedih atau kecewa. Anda dapat sentiasa bergembira dan bersyukur atas kehendak Tuhan. Tambahan pula, jika anda dapat mengasihi walaupun musuh anda dengan kasih Tuhan Yesus, anda dapat menerima kasih dan berkat Tuhan serta menghasilkan buah Cahaya yang merangkumi segala kebaikan dan kesalihan dan kebenaran (Efesus 5:9).

2. Perbezaan antara Orang yang Mempunyai Pemikiran Badani dan Pemikiran Rohani

1) Apabila mereka percaya dan bertemu dengan Tuhan

Tuhan menghendaki semua orang diselamatkan dan memperoleh pengetahuan tentang kebenaran (1 Timotius 2:4). Namun begitu, untuk menerima keselamatan, anda perlu membuka pintu hati anda terlebih dahulu dan menerima Yesus Kristus sebagai Penyelamat anda, dan masuk ke dalam sempadan keselamatan yang telah ditetapkan oleh Tuhan. Tambahan pula, jika anda mahu mengalami jawapan Tuhan, anda mesti mengikut Roh dan mematuhi Firman Tuhan sepanjang masa.

Namun begitu, orang yang mengikut badani tidak mematuhi Firman Tuhan kerana mencari keuntungan diri sendiri. Oleh sebab mereka bergaul dengan kegelapan tanpa menurut Firman, mereka tidak dapat berada dalam perlindungan Tuhan. Itulah sebabnya mereka selalu ditimpa ujian dan kesusahan atau menghadapi kesukaran atau kemalangan.

Sementara itu, orang yang mengikuti Roh menyembah

dalam roh dan kebenaran untuk bertemu Tuhan semasa ibadat. Tuhan dapat melindungi mereka kerana mereka mahu mentaati Firman Tuhan. Jiwa mereka akan makmur, dan semua perkara akan berjalan dengan baik bagi mereka, serta mereka akan menikmati kesihatan yang baik.

2) Apabila mereka mempunyai penyakit

Orang ramai berfikir bahawa penyakit biasanya disebabkan oleh kuman atau virus atau tidak menggunakan tubuh mereka dengan baik. Mereka cenderung bergantung kepada hospital atau ubat. Namun begitu, orang yang mempunyai pemikiran rohani tidak memikirkan cara duniawi. Mereka mahu mencari jawapan dengan Firman Tuhan.

Keluaran 15:26 menyatakan, "Dia berfirman, 'Jika kamu sungguh-sungguh mentaati Aku, TUHAN, Allah kamu, dengan melakukan apa yang benar di sisi-Ku, serta menurut segala perintah-Ku, Aku tidak akan menghukum kamu dengan penyakit yang Aku timpakan kepada orang Mesir. Akulah TUHAN yang menyembuhkan kamu.'" Seperti yang dinyatakan, penyakit disebabkan oleh dosa. Oleh itu, jika anda mempunyai penyakit, anda perlu melakukan refleksi diri, bertaubat daripada dosa-dosa anda, dan berpaling daripadanya.

Sudah tentu terdapat punca yang lain selain dosa seperti makan berlebihan, penggunaan tubuh secara tidak terkawal, masalah saraf atau mental, atau Si Jahat dan Iblis membawa penyakit kepada sesetengah orang. Namun begitu, punca yang mendasari semua perkara ini juga adalah kerana tidak mematuhi Firman Tuhan. Oleh itu, untuk disembuhkan, anda mesti mengenal pasti perkara yang bertentangan dengan Firman Tuhan yang telah anda lakukan dan bertaubat daripadanya. Dengan itu, anda dapat memusnahkan tembok dosa terhadap Tuhan.

Raja Hizkia ialah contoh orang yang sembuh daripada penyakitnya dengan bergantung kepada Tuhan (2 Raja-raja 20:1-7). Dia hampir mati tetapi tidak berputus asa atau menggunakan kaedah manusia. Dia hanya berdoa kepada Tuhan dengan bersungguh-sungguh. Kemudian, Tuhan menyembuhkan penyakitnya dalam masa tiga hari dan menambahkan 15 tahun kepada jangka hayatnya.

Walau bagaimanapun, hal ini berbeza bagi Raja Asa dalam 2 Tawarikh 16. Kakinya terkena penyakit parah akibat dosanya. Dia tidak meminta pertolongan Tuhan walaupun dalam keadaan sakit sebaliknya meminta pertolongan tabib. Dia berakhir dengan kematian akibat penyakit tersebut. Hal ini dengan jelas menunjukkan bahawa pemikiran rohani membawa kehidupan dan damai manakala pemikiran badani membawa kematian.

3) Apabila mereka merancang dan menyelia sesuatu

Para pengurus dalam perniagaan mungkin paling mengambil berat tentang keuntungan. Mereka mungkin



Telefon: 82-2-824-7107
www.gcnetv.org
webmaster@gcnetv.org



Telefon: 82-2-818-7032
www.manminseminary.org
manminseminaryhq@gmail.com



www.wcdn.org
wcdnkorea@gmail.com



Telefon: 82-2-818-7241
www.urimbooks.com
urimbook@hotmail.com

mencari faedah untuk diri sendiri dengan tamak dan meluaskan perniagaan mereka. Mereka mungkin meminjam wang dan melaburkan wang itu tetapi sesetengah daripada mereka akhirnya jatuh mufllis atau gagal. Sudah tentu sesetengah orang mungkin berjaya seperti yang dicuba oleh mereka tetapi sesuatu perkara sering menjadi sia-sia kerana manusia tidak dapat membuat jangkaan walaupun tentang beberapa langkah ke hadapan.

Orang yang mengikuti Roh sebaliknya melakukan segala-galanya untuk kemuliaan Tuhan. Apa-apa yang dilakukan oleh mereka sama ada makan ataupun minum, semuanya untuk kemuliaan Tuhan (1 Korintus 10:31). Mereka memikirkan sama ada apa yang dilakukan mereka merupakan kebenaran atau mengutamakan kepentingan orang lain, dan bukannya berfikir untuk mendapatkan keuntungan segera. Mereka tidak membuat apa-apa keputusan dengan pemikiran atau spekulasi mereka sendiri, tetapi mencari kehendak Tuhan melalui doa (Amsal 16:3). Apabila anda mendengar suara Roh Kudus dan dipimpin oleh-Nya melalui doa, anda dapat melakukan segala-galanya tanpa kesilapan dan dipimpin kepada kemakmuran sepanjang masa.

Oleh itu, anak-anak Tuhan yang merupakan Cahaya harus berdoa dengan bersungguh-sungguh, memusnahkan pemikiran badani dan bertindak menurut Firman Tuhan. Apabila anda tinggal dalam Cahaya dengan cara ini, anda dapat mendengar apa yang dikatakan oleh Roh Kudus kepada anda dengan jelas dan hidup dalam pimpinan-Nya dengan baik. Selain itu, apabila anda melakukan kerja Tuhan, oleh sebab kerja itu merupakan perkara Roh, anda perlu pertama sekali memusnahkan pemikiran badani, dan menerima rahmat dan kekuatan daripada Tuhan serta pertolongan Roh Kudus.

3. Cara untuk Menerima Kekuatan Tuhan dan Pertolongan Roh Kudus

Roma 8:7-8 menyatakan bahawa fikiran badani bermusuhan dengan Tuhan. Sejauh mana anda mempunyai pemikiran badani sedemikian, anda akan lebih bermusuhan dengan Tuhan dan tidak dapat menerima Firman-Nya. Tambahan pula, anda tidak dapat menerangi hati anda dengan Cahaya dan tidak dapat mendorong diri anda kepada Cahaya. Justeru itu, anda tidak dapat menyenangkan hati Tuhan. Sekarang, marilah kita lihat cara kita dapat menerima kekuatan Tuhan dan pertolongan Roh Kudus.

Pertama, kita mesti berdoa dengan bersungguh-sungguh. Seperti Yesus mencapai kerja Tuhan dengan doa, kita juga perlu dipimpin oleh Roh melalui doa. Kita harus menyedari

apa erti dosa, kesalihan, dan penghakiman; membenarkan Roh melahirkan roh di dalam hati kita; dan mengikuti pemikiran rohani.

Kedua, kita mesti bertindak menurut Firman Tuhan sejurus selepas kita mendapat kesedaran daripada Firman itu. Iman tanpa perbuatan adalah mati, jadi anda perlu menunjukkan iman yang disertai perbuatan dan menyenangkan hati Tuhan untuk mengejar kehendak Tuhan. Kemudian, anda dapat menerima kekuatan Tuhan dan pertolongan Roh Kudus.

Ketiga, kita mesti menerima kekuatan dari syurga melalui kerja pertaubatan. Pemikiran badani bermusuhan dengan Tuhan, jadi anda perlu berdamai dengan Dia dengan bertaubat daripada pemikiran sedemikian dan memusnahkan tembok dosa terhadap-Nya. Kemudian, anda dapat mempunyai kedamaian di dalam hati dan Roh Kudus akan membakar sifat-sifat berdosa anda. Anda akan diberikan kekuatan untuk mengikuti perkara-perkara Roh.

Saudara dan saudari yang saya kasihi dalam Kristus, Yakobus 1:17 menyatakan, "Setiap pemberian yang baik dan sempurna datang dari syurga dan diturunkan oleh Allah, Pencipta semua cahaya di langit. Dia Allah yang tidak berubah, Dia tidak menyebabkan kegelapan apa pun." Saya berharap anda dapat membezakan antara perkara-perkara badani dan perkara-perkara Roh, menyingkirkan perkara-perkara badani, selalu berfikir tentang perkara-perkara Roh dan tinggal di dalam Cahaya.

Anak-anak Cahaya akan menerima berkat dalam segala usaha mereka, mereka akan meminjamkan wang tetapi tidak meminjam, dan mereka akan menjadi pemimpin, bukan pengikut. Mereka akan menerima apa-apa sahaja yang diminta, dicari, dan diketuk oleh mereka. Saya berdoa demi nama Tuhan Yesus agar anda dapat segera keluar daripada kegelapan, masuk ke dalam Cahaya, tinggal sepenuhnya di dalam Cahaya, dan dengan itu menikmati kemakmuran dalam kehidupan anda.

Berita Manmin

Malay

Diterbitkan oleh Gereja Pusat Manmin

73, Yeoidaebang-Ro 22-Gil, Dongjak-Gu, Seoul, Korea Selatan
(Poskod: 07056)<http://www.manminnews.com/2012/nation/ebooks.asp?nation=mal>
www.manminnews.comE-mel: manminhq@manmin.kr

Penerbit: Dr. Jaerock Lee

Diterjemahkan oleh Biro Misi Luar Negara

Pengakuan Iman

1. Gereja Pusat Manmin percaya bahawa Alkitab ialah Firman Tuhan yang sempurna dan tidak bercacat cela.
2. Gereja Pusat Manmin percaya kepada kesatuan dan karya Tuhan Trinititi: Tuhan Bapa, Tuhan Anak dan Tuhan Roh Kudus.
3. Gereja Pusat Manmin percaya bahawa kita diampunkan daripada dosa kita hanya melalui darah penebusan Yesus

Kristus.

4. Gereja Pusat Manmin percaya kepada kebangkitan dan pengangkatan Yesus Kristus, Kedatangan-Nya yang Kedua, Kerajaan Seribu Tahun, dan Syurga yang abadi.

5. Anggota Manmin mengaku iman mereka melalui "Pengakuan Iman Rasul" pada setiap kali mereka berkumpul dan percaya kepada kandungannya kata demi kata.

MISI DUNIA

Menyebarkan injil secara aktif melalui pelbagai media elektronik termasuk YouTube!

Pastor John Sanghwi Kim (Gereja Manmin Delhi, India)

Pastor Kanan Jaerock Lee mengendalikan Perhimpunan Besar Kesembuhan dan Keajaiban India 2022 di Pantai Marina di Chennai. Sangat ramai penganut Hindu menerima Tuhan Yesus dan menerima kesembuhan serta memuliakan Tuhan melalui khutbah beliau dan doa untuk orang sakit. Pelayanan Manmin bermula di Chennai di selatan India dengan cara ini dan berkembang ke wilayah tengah dan utara melalui seminar pastor serantau yang diadakan pada setiap tahun.

Pada bulan Januari 2008, saya menubuhkan Pusat Misi Manmin Delhi untuk menjangkau wilayah utara dengan injil kesucian. Pertama sekali, saya menerbitkan buku kecil bergambar untuk penginjilan bertajuk *Sudahkah Anda Bertemu Tuhan Yang Maha Hidup?* dan surat berita gereja dua kali seminggu *Berita Manmin* yang diterjemahkan ke dalam bahasa Hindi dan dicetak untuk penginjilan. Saya juga membuatkan video Kuasa, yang merupakan koleksi manifestasi kuasa Tuhan melalui Pastor Kanan, diterjemahkan dan dialih suara ke dalam bahasa Hindi, dan mengedarkan DVD itu. Kemudian, banyak gereja menjemput saya untuk memimpin perjumpaan kesembuhan sapu tangan.

Pada tahun 2011, saya mengasaskan Gereja Manmin Delhi dan mula memimpin banyak perjumpaan sapu tangan di banyak tempat bersama-sama dengan pelayanan gereja. Apabila saya berdoa dengan sapu tangan kuasa (Kisah Rasul-rasul 19:11-12), begitu ramai orang sembuh daripada pelbagai penyakit sehingga saya dijemput ke lebih banyak wilayah. Sementara itu, saya mendapat kesedaran bahawa pelayanan penyiaran sangat diperlukan untuk penyebaran injil yang berkesan ke seluruh India.



Akhirnya pada bulan Mei 2014, saya membuka saluran YouTube untuk penginjilan dan mempercepat pelayanan media melalui saluran YouTube GCNTV HINDI pada tahun 2017. Khutbah-khutbah utama Pastor Kanan termasuk *Sepuluh Hukum*, *Pesanan Salib*, *Ucapan Bahagia*, dan doa-doa beliau dialih bahasa ke dalam bahasa Hindi dan dimuatnaikkan ke saluran YouTube. Sehubungan itu, ramai penonton mengungkapkan kesaksian dan terima kasih mereka dan bilangan

pelanggan terus meningkat. Selain itu, ibadat-ibadat dan Perjumpaan Doa Daniel diinterpretasikan secara serentak ke dalam bahasa Hindi melalui saluran YouTube lalu banyak panggilan dalam pelbagai bahasa diterima daripada para penonton.

Kemudian, saya mula mengendalikan pusat panggilan kaunseling di dalam gereja. Ramai anggota gereja yang mempunyai pekerjaan sendiri menawarkan diri secara sukarela dalam pelbagai aspek seperti terjemahan, alih suara, sari kata, dan menjawab panggilan daripada penonton siang dan malam. Para sukarelawan bekerjasama dan menyesuaikan



jadual secara sistematik supaya mereka dapat menjawab panggilan 24 jam sehari. Mereka mengklasifikasikan pemanggil talian mengikut situasi, jantina, umur, wilayah dan bahasa lalu kemudian melantik pengurus yang sesuai untuk setiap kumpulan demi pengurusan yang berkesan. Selain itu, gereja kami mengadakan Akademi Alkitab Manmin secara dalam talian dan luar talian untuk membantu penonton dan anggota gereja mendapatkan kelayakan untuk pelayanan kaunseling.

Kami mengabdikan diri kami untuk membantu ramai orang diselamatkan dan menyelesaikan masalah iman mereka supaya buah-buah penginjilan dihasilkan. Kirakira 250 gereja rumah telah ditubuhkan bukan sahaja di India tetapi juga di Pakistan dan England. Pada masa ini, kami telah melancarkan sepuluh saluran YouTube termasuk Hindi, Tamil, Urdu, Odia, Bengali, Burma, Nepal, Marathi, Bhojpur, dan Gujarati. Saya memberikan segala kesyukuran dan kemuliaan kepada Tuhan Tritunggal yang telah memimpin sebanyak mungkin manusia di seluruh dunia untuk menerima Yesus Kristus dan memperoleh keselamatan melalui injil kesucian dan manifestasi kuasa Tuhan.

“Tahniah atas ulang tahun Gereja Pusat Manmin yang ke-41!”

Pastor Sergey Bocharnikov
Gereja Roh Kehidupan di Nazaret, Israel



Kami dengan sepenuh hati mengucapkan tahniah kepada Gereja Pusat Manmin atas ulang tahun yang ke-41. Kami dengan tulus mengucapkan terima kasih atas kasih dan doa yang berterusan untuk Israel. Pelayanan Manmin sentiasa setia dan beriman. Kami berharap Manmin akan melepasi masa yang sukar dan meloncat ke peringkat yang lebih tinggi serta pintu rahmat akan dibuka dengan segera.

Pastor Yuriy Konovalov
Gereja Pintu Langit di Dnepropetrovsk, Ukraine



Banyak orang di seluruh dunia menerima rahmat dan mereka memberikan kesyukuran kepada Tuhan Yesus melalui pelayanan Gereja Pusat Manmin. Kami juga diberkati melalui Manmin dan telah bekerjasama dengan Manmin untuk beberapa tahun untuk mencapai kerajaan Tuhan. Kami percaya bahawa kerajaan Tuhan akan dikembangkan lebih jauh lagi apabila kami terus melaksanakan pelayanan yang berharga ini dengan baik.

Dr. Zippora Ngumi
Pengarah WCDN (Rangkaian Doktor Kristian Sedunia) di Kenya



Kami dengan tulus mengucapkan tahniah kepada Gereja Pusat Manmin atas ulang tahun ke-41. Manmin telah setia menyebarkan injil keselamatan ke seluruh dunia melalui iman kepada Yesus Kristus. Saya mahu lebih ramai orang berteguh hati kerana ramai orang daripada semua bangsa telah berpaling daripada kejahatan dan datang kepada Tuhan Yesus, serta mencapai keselamatan melalui pelayanan Manmin yang penuh dedikasi. Kami juga berharap kebaikan Tuhan akan sentiasa bersama Manmin.

Pastor Mark Bazalev
Wakil Pusat Kesucian Dunia di Florida, Amerika Syarikat



Kami memberikan kesyukuran dan kemuliaan kepada Tuhan Yesus kerana mencapai kerja yang menakjubkan melalui injil kesucian dan kerja kuasa Manmin untuk mengembangkan kerajaan Tuhan sejak 41 tahun yang lalu. Tidak terhitung banyaknya orang di seluruh dunia telah menyedari kebenaran dan menerima berkat melalui injil kesucian, dan berkat sedemikian berterusan. Kami mengasihi Manmin dan akan sentiasa bersama Manmin.

Pastor Alexandru Tavaranu
Gereja Manmin Moldova, Moldova



Kami mengucapkan terima kasih kepada Pastor Kanan Jaerock Lee atas pelayanan Manmin. Kami menghantar ucapan terima kasih dan tahniah kepada Pemangku Pastor Kanan Soojin Lee dan semua anggota Manmin atas ulang tahun ke-41. Kami akan mempunyai kuasa doa bersama Manmin dan memenuhi ketentuan Tuhan bagi akhir zaman dunia ini melalui injil kesucian. Kami akan lebih yakin dan lebih berani dalam melakukan kehendak Tuhan untuk Manmin.

Pastor Alfred Roy
Bangladesh



Saya sangat diberkati oleh khutbah Pastor Kanan Jaerock Lee. Apabila saya berdoa dengan sapu tangan kuasa (Kisah Rasul-rasul 19:11-12) yang telah didoakan oleh Pastor Kanan, kesembuhan ajaib berlaku dan saya dapat meneruskan pelayanan Tuhan Yesus walaupun menghadapi masalah kewangan dan penganiayaan. Saya berdoa agar Gereja Manmin juga akan dimantapkan di Bangladesh dan pelayanan berkat akan tercapai.